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PROTOKÓŁ NR XVI/25 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 26 maja 2025 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył XVI sesję Rady Powiatu Grajewskiego  

o godz. 17:00 dnia 26. maja 2025 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego  

w Grajewie, ul. Strażacka 6B i powitał wszystkich zgromadzonych na sali obrad.  

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15. 

radnych, co wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi kworum 

pozwalające na obradowanie i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Jolanta Barbara Ciechanowicz. 

2. Grzegorz Robert Curyło. 

3. Stanisław Adam Doliwa. 

4. Grzegorz Gardocki. 

5. Sławomir Jan Ginel. 

6. Maria Gwiazdowska. 

7. Józef Jurski. 

8. Marek Kostrzewski. 

9. Artur Kuczyński. 

10. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

11. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

12. Waldemar Remfeld. 

13. Bolesław Ruszczyk. 

14. Adam Stachelek. 

15. Magdalena Szumska. 

 

oraz zaproszeni goście: 

1. Tomasz Olszewski  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

2. Andrzej Chmielecki  Radca prawny 

3. Elżbieta Szarnecka  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

4. Bożenna Zakrzewska Powiatowy Urząd Pracy w Grajewie 

5. Małgorzata Cybula  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

6. Sylwia Czaplicka  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

7. Milena Danowska  Starostwo Powiatowe w Grajewie 
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8. Jolanta Jaśkowiak  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

9. Monika Pyśk   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

10. Piotr Milewski  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

11. Marek Robert Milcarz Starostwo Powiatowe w Grajewie 

12. Anna Maria Świderska Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Grajewie 

13. Arkadiusz Lichota  Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

14. Karol Spaliński  Dom Pomocy Społecznej w Grajewie 

15. Urszula Puchalska Zespół Szkół Specjalnych w Grajewie 

16. Tomasz Cebeliński Zespół Szkół w Wojewodzinie 

17. Joanna Andruk  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

 

Następnie przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad, 

odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

4. Informacja Przewodniczącego Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu 

Powiatu w okresie od ostatniej sesji. 

5. Informacja o sytuacji na rynku pracy w Powiecie Grajewskim w 2024 r. 

6. Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska Powiatu Grajewskiego na lata 2016-

2023” w latach 2022-2023. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Grajewskiego za rok 2024. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy oddania nieruchomości w użytkowanie na czas nieoznaczony; 

b) w sprawie ustalenia przebiegu drogi powiatowej w mieście Rajgród; 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Radziłów prowadzenia zadania 

zarządzania drogą powiatową; 

d) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2025. 

9. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji.    

 

 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z  XV  SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO. 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Powiatu 

Grajewskiego. Uwag do protokołu nie zgłoszono.  
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Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu  

z XV sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Robert Curyło, Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz 

Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, 

Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Leszek Czyżewski 

W wyniku głosowania protokół z XV sesji Rady Powiatu Grajewskiego z dnia 28 kwietnia 

2025 r. został przyjęty. 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY 
POWIATU I PRACY ZARZĄDU POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał starosta  

W. Remfeld. Na wstępie złożył życzenia wszystkim mamom w dniu ich święta, a następnie 

przedstawił sprawozdanie dot. wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu 

w okresie od 28.04.2025 r. do 26.05.2025 r. 

Pytań do starosty nie było, więc przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

INFORMACJA O SYTUACJI NA RYNKU PRACY W POWIECIE GRAJEWSKIM W 2024 R. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu panią B. Zakrzewską, 

dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Grajewie, i przedstawienie informacji na temat 

sytuacji na rynku pracy w Powiecie Grajewskim w 2024 r.  

Powyższa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny S.A. Doliwa zapytał, jakie działania podejmuje Powiatowy Urząd Pracy w celu 

aktywizacji osób z orzeczoną niepełnosprawnością. 

Pani B. Zakrzewska udzieliła szczegółowych wyjaśnień. 

Więcej głosów w dyskusji nie padło i przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji 

następnego punktu porządku obrad. 
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RAPORT Z WYKONANIA „PROGRAMU OCHRONY ŚRODOWISKA POWIATU 

GRAJEWSKIEGO NA LATA 2016-2023” W LATACH 2022-2023. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrała pani S. Czaplicka, 

naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska w Starostwie Powiatowym  

w Grajewie, i przedstawiła zebranym raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska 

Powiatu Grajewskiego na lata 2016-2023” w latach 2022-2023.  

Powyższy raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pytań do pani S. Czaplickiej nie było i przewodniczący G. Gardocki przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO ZA 

ROK 2024. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał radny J. Jurski, 

przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej Rady Powiatu 

Grajewskiego, i przedstawił sprawozdanie z działalności ww. komisji w 2024 r.  

Pytań do przewodniczącego J. Jurskiego nie było. 

Następnie przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu radną M. Szumską, 

przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Grajewskiego, i przedstawienie 

sprawozdania z kontroli przeprowadzonych przez komisję w 2024 r.  

Pytań do przewodniczącej M. Szumskiej nie było. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał radny G.R. Curyło, 

przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Grajewskiego,  

i przedstawił sprawozdanie z działalności ww. komisji w 2024 r.  

Pytań do przewodniczącego G. R. Curyło nie było. 

Powyższe sprawozdania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy oddania nieruchomości  

w użytkowanie na czas nieoznaczony.   

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Polityki Społecznej i Gospodarczej J. Jurskiego o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący J. Jurski poinformował, że wszystkie projekty uchwał skierowane na 

dzisiejszą sesję Rady Powiatu zostały pozytywnie zaopiniowane przez komisję. 
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Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań, więc przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto 

jest za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy oddania nieruchomości w użytkowanie na czas 

nieoznaczony?  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Robert Curyło, Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz 

Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, 

Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Szumska 

 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Leszek Czyżewski 

Uchwała Nr XVI/100/25 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy oddania nieruchomości w użytkowanie na czas 

nieoznaczony stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

przebiegu drogi powiatowej w mieście Rajgród. 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań, więc przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie powierzenia Gminie Radziłów prowadzenia zadania 

zarządzania drogami powiatowymi?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Robert Curyło, Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz 

Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, 

Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Leszek Czyżewski  

Uchwała Nr XVI/101/25 w sprawie powierzenia Gminie Radziłów prowadzenia 

zadania zarządzania drogami powiatowymi stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Radziłów prowadzenia zadania zarządzania drogą 

powiatową; 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań, więc przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto 

jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Gminie 

Radziłów prowadzenia zadania zarządzania drogą powiatową?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Robert Curyło, Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz 

Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, 

Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Leszek Czyżewski 

Uchwała Nr XVI/102/25 w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia 

Gminie Radziłów prowadzenia zadania zarządzania drogą powiatową stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2025.  



 7 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań, więc przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 

2025?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Robert Curyło, Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz 

Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, 

Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Leszek Czyżewski 

Uchwała Nr XVI/103/25 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 

2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE. 

Starosta W. Remfeld złożył podziękowania, komendantowi Państwowej Powiatowej 

Straży Pożarnej w Grajewie panu Arkadiuszowi Lichocie oraz wójtowi gminy Wąsosz panu 

Tomaszowi Krukowskiemu, za współorganizację i sprawne przeprowadzenie powiatowych 

uroczystości Dnia Strażaka oraz 130-lecia OSP w Wąsoszu. 

Radny S.A. Doliwa podziękował wszystkim mamom za to, co było i złożył życzenia 

wszelkiej pomyślności w tym, co przed nimi.  

Następnie zwrócił się do starosty z prośbą o udzielenie wyjaśnień odnośnie różnicy  

w wynagrodzeniach dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu – wynosi ona kilkadziesiąt 

tysięcy złotych, z czego wynika tak duża dysproporcja w wysokości wynagrodzeń u osób 

pełniących funkcje kierownicze? 

Starosta W. Remfeld udzielił stosownych wyjaśnień, powyższe kwestie regulują 

przepisy, jednocześnie ma tu wpływ wielkość jednostki oraz poziom zatrudnienia. 

Przewodniczący G. Gardocki zapytał, który z dyrektorów otrzymuje najniższe 

wynagrodzenie. 
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Radny S.A. Doliwa poinformował, że chodzi o kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Grajewie. 

Przewodniczący G. Gardocki zapytał, czy jest to formalny wniosek o podwyższenie 

wynagrodzenia. 

Radny S.A. Doliwa stwierdził, że należy zmodyfikować wynagrodzenia osób pełniących 

kierownicze, odpowiedzialne funkcje. Niekiedy dochodziło do absurdalnych sytuacji, gdy 

niektórzy z dyrektorów zarabiali mniej niż ich pracownicy. 

Przewodniczący G. Gardocki wyraził obawę, że ten problem dotyczy wszystkich 

dyrektorów, ich praca nie jest doceniana i wynagradzana adekwatnie do włożonego wysiłku. 

Dodał, że uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Powiatu, na którym te kwestie były analizowane. 

Radca A. Chmielecki zauważył, że tego typu zagadnieniami mogłaby zająć się 

zaproponowana do utworzenia komisja zdrowia i spraw społecznych. 

Radny S.A. Doliwa zgodził się z panem A. Chmieleckim, wyraził nadzieję, że jednym  

z priorytetów nowej komisji będzie zajęcie się ww. problematyką. 

Starosta W. Remfeld zaznaczył, że komisja nie powstanie po to jedynie, aby zajmować 

się płacami.  

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że będzie to jedno z wielu zagadnień, którymi 

będzie mogła zająć się komisja. Być może przedstawi Zarządowi bądź Radzie Powiatu gotowe, 

intersujące rozwiązania do rozważenia, które uda się wdrożyć. 

W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany, przewodniczący  

G. Gardocki zamknął obrady XVI sesji Rady Powiatu Grajewskiego VII kadencji. 

 

                 

Protokołowała  Przewodniczący Rady Powiatu Grajewskiego 
 

 ................................   ...........................................................................  
 

Joanna B. Ramotowska Grzegorz Gardocki 
       

 

 

 

 

 

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 1700-1744. 


